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Vi lærer til livet 
 

Referat                                                      Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 16.06.21 kl. 17.00 – 20.00 i Personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Mikkel Mølbak, Rikke Madsen, Tiffany Ann Kraik, Christine Olsen, Stig 

Frejo Hansen, Nanna Vestergaard Rosberg (8A), Amanda Emilie Mittun (8P), Jannie 

Kamp Mikkelsen, Pia Mittun, Klaus Back, Flemming Birch-Rasmussen, Thomas 

Diechmann og Hanne Larsen 

Afbud:   

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Pkt. 3 Høring af budget 

Bilag 1a og 1b. 

Martin og Hanne skriver høringssvar ud fra kommentarer. 

 

Pkt. 4 Høring af antal af 0. klasser skoleåret 2022/2023 

Martin og Hanne skriver høringssvar ud fra kommentarer. 

 

Pkt. 5 Høring af Ferieplan for næste skoleår 

Martin og Hanne skriver høringssvar ud fra kommentarer. 

 

Pkt. 6 Godkendelse af grundskema  

Generelt gode skemaer. Bestyrelsen bemærker, at det er godt, at idræt i udskolingen ligger i yderpositioner af 

hensyn til omklædning og bad. 

 

Pkt. 7 Faglige resultater i dansk og matematik 2020/2021 

Tre af skolens vejledere med ansvar for dansk og matematik udarbejder løbende oversigt over elevernes 

progression i de to fag. I den forbindelse har de lavet et oplæg/oversigt til bestyrelsen, som tydeligt viser, 

hvorledes Korsvejens elever generelt udvikler sig i disse to fag. 

Bestyrelsen fandt oversigten meget interessant og vil meget gerne invitere vores vejledere til et kommende 

bestyrelsesmøde, hvor der så kan være fokus på, hvad resultaterne giver anledning til i det daglige arbejde. 

Dokumentet vedlægges referatet. 

 

Pkt. 8 Vedtagelse af Mødekalender for bestyrelsen 2021/2022 

Bilag 5.  

Bilaget er gjort klar til vores drøftelse af årshjulet for bestyrelsen. Dette punkt bliver taget op på august-mødet. 

Enkel ændring i datoerne i april, herefter blev det godkendt. 

Oversigten vedlægges referat. 
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Pkt. 9 Evaluering af bestyrelsens arbejde 

 Stormøde for 3. - 4. klasse om Børns digitale liv fra Børns Vilkår, placeres så tidligt som muligt. 

 Opbakning til, at skolebestyrelsen besøger klasserne på årets første forældremøder. 

 Et mindre godt år for rammer for bestyrelsens arbejde grundet corona. Der har ikke været samme 

føling med, hvad der skete. Et mærkelig og anderledes år, hvor det har været vigtigt, vi fortsat mødtes 

virtuelt. Det har fungeret så godt, som det kunne. 

 Trafik-udvalget skal mødes snarest i det nye år. 

 Det har fungeret ok med samarbejde mellem elevråd og skolebestyrelse. 

 Fantastisk indsats fra lærernes side. Dejligt at have barn på en skole, hvor der var virtuel undervisning 

med kamera i alle timer. Det er ikke det, man har hørt fra venner og bekendte med børn på andre 

skoler. 

 Skolen har holdt fast i skemaet, og det har betydet, der ikke blive ændret i skemaet konstant, da der 

har været kontinuitet. Godt for personale, og ikke mindst for elever. 

 Hvordan kan erfaringer blive brugt fremadrettet? 

 

Pkt. 10 Nyt fra  

Skolen  

 Der har været 4 hjemsendelser, pga. syge elever og 2 pga. nærkontakt til nærkontakt.  

 Næste mandag er der sidste skoledag for 9. klasser.  

 Onsdag er der mini MGP udelukkende for elever.  

 Torsdag er der dimission for 9. klasse. Det er klassevis. 

 Fredag har skolen sidste skoledag. Der er hygge, oprydning og flytning, inden elever går på ferie 

11.40. 

 Det er af stor vigtighed for Korsvejens elever at komme på lejrskole. Lærerne har vist stor villighed i at 

løse denne udskudte opgave, da de ved, at for flere børn er det eneste ”tur” ud af kommunen, og der-

for får det stor trivselsmæssig betydning for børnene og for klassen som helhed. Det betyder, at i det 

kommende skoleår vil der være lejrskoler for 5., 6., 8. og 9. årgang.  

 Der er ansat en nyuddannet lærer med matematik, idræt og samfundsfag. 

 3 lærere stopper pga. flytning til Fyn, forårets usikkerhed omkring udvikling af Porten samt ønske om 

fuld læreransættelse, hvilket Korsvejen ikke kan opfylde indenfor normeringen i forhold til 

medarbejderens ønsker og skolens behov. 

 Skolen har 1½ lærerstilling ubesat og søger lærere med linjefag i biologi, natur/teknologi og 

matematik.  

Formanden 

Intet nyt. 

Elevrådet 

Der er kommet lidt penge til klasserne. De skal fordeles. Det er til debat i elevrådet. 

Medarbejderne  

Det går godt med heldagsbørn. Vi ser frem til, at der igen kommer to 0. klasser. 

Der er kommet ny legeplads på Allé-gården. 

Fagfordeling er ved at være slut. Lidt anderledes i år, da flere ikke har været på skolen i processen. 

Porten  

Intet nyt. 
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Pkt. 11 Meddelelser 

Skolen har haft en afgang af 6 elever i udskolingen i indeværende skoleår og en tilgang af 6 andre elever i 

samme tidsrum. 

 

Pkt. 12 Eventuelt 

Ved voldsom sygdom blandt eleverne, er det vigtigt, at ledelsen også informerer parallelklassens forældre. 

 

Punkt til næste møde 

 Trivselshandleplan for Korsvejens skole.  

 Invitere DSA-vejleder til møde om DSA 

 Invitere dansk- og matematikvejledere til møde 

 


